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Sz.P.Marcin Nazarewicz 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Prostwi 

INTERPELACJA, ZAPYTANIE RADNEGO nr1 ostoi» (ła O h p 

Szanowny Panie Burmistrzu, w związku z wejściem w życie Rozporządzenia MEiN 

z dnia 7 czerwca 2023 r. w sprawie świadectw, dyplomów państwowych i innych druków, 

dotychczasowe szkolne legitymacje papierowe zostają zastąpione przez e-legitymacje 

w formie kart plastikowych. Od 12 lipca 2024r. nowe legitymacje, powinny być wydawane 

przez szkoły w nowej formie. Będzie to olbrzymi koszt dla naszych placówek , gdyż średnia 

cena takiego dokumentu to ok. 13-18 zł. E-legitymacje szkolne opatruje się hologramem. 

Hologram musi być zgodny z wytycznymi w rozporządzeniu MEiN i w sposób trwały 

oraz nieusuwalny wydrukowany jest na nim rok ważności legitymacji, zaś naklejki — 

hologramy są produktem ścisłego zarachowania, należy je dodatkowo zakupić. 

Każda legitymacja, może być wyposażona w elektroniczną warstwę bezstykową. Przy 

jej wyborze warto zatem pomyśleć przyszłościowo o potencjalnych zastosowaniach 

E-legitymacji. Możliwość wyposażenia karty w moduł zbliżeniowy, otwiera przed 

posiadaczem legitymacji nowe możliwości i może uczynić legitymację wielofunkcyjnym 

narzędziem dla ucznia. 

Zwracam się z prośba o rozpoznanie sytuacji i podjęcie działań w tej sprawie. Być może zakup 

jednego urządzenia- drukarki do kart plastikowych, do obsługi wszystkich placówek byłby 

zasadny i w sposób wymierny ograniczyłby dalsze koszty ich wytworzenia, nie narażając 

budżetu miasta na kolejne wydatki. 

UZASADNIENIE ISTOTNEGO ZNACZENIA DLA MIASTA I JEJ MIESZKAŃCÓW 

Podjęcie powyższych działań zapewni komfort pracy naszym placówkom oświatowym 

i w sposób znaczący pozwoli ograniczyć koszty wytworzenia e-legitymacji. 

Z poważaniem 

Ma Jo, topy. ZZ 
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